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دیدگــــــاه
نگاهی فنی به هفته سیزدهم 

فرهاد مجیدی تا اینجا نتایج خوبی گرفته است. البته این 
انتقاد به شکل بازی های او وارد است که تیمش زیبا بازی 
نمی کند ولی کسب امتیاز و صدرنشینی اهمیت بیشتری دارد. 
مهم ترین اتفاق در مورد سرمربی فعلی استقلال رابطه خوب 
او با پیشکسوتان تیم است که نوید روزهای خوبی می دهد. 
البته بازیکنان تیم به خوبی فعل خواستن را صرف می کنند و 
با دوندگی زیاد و تلاش مستمر اجازه نمی دهند تا رقبا نتیجه 
بگیرند. این موضوع اگر ادامه پیدا کند و استقلال بتواند کیفیت 
خوب خود را حفظ کند، در دیدار با آلومینیوم هم برنده می شود 
و با کسب سه امتیاز این مسابقه یک گام دیگر به قهرمانی 
نیم فصل نزدیک خواهد شد. آبی پوشان رکوردی ماندگار را در 
این فصل ثبت کردند و تنها 2 گل تا پایان هفته دوازدهم وارد 
دروازه شان شده است.  تیمی که دروازه اش باز نشود، برای کسب 
برتری مقابل حریفان بخت زیادی دارد و به احتمال زیاد به گل 
می رسد. این موضوع تیم مجیدی را به صدرجدول رسانده و 
امیدوار به قهرمانی کرده است. استقلال نقایص سازمان دفاعی 
خود را رفع کرده و اصول تدافعی به خوبی در این تیم رعایت 
می شود. بدون شک »پین« هم توانسته در ایجاد ساختار دفاعی 
استقلال به مجیدی بسیار کمک کند چرا که او اصول تدافعی را 
در ایتالیا به خوبی آموخته است. این مربی ایتالیایی از کشوری 
می آید که رعایت اصول تدافعی سابقه طولانی دارد و با تجربه 
مربیگری در تیم ملی ایتالیا و یوونتوس، نقش ویژه ای در بالارفتن 
کیفیت سازمان دفاعی استقلال داشته است. در دیگر موارد هم 
آبی پوشان باید تلاش کنند تا بهتر شوند و نتایج خوب خود را 
تداوم بخشند. این روزها سرمربیان شناخت خوبی از تیم های 
حریف دارند و با کمک آنالیزورهای خود به خوبی رقبا را ارزیابی 
می کنند. نقش آنالیزور بسیار مهم است و پرسپولیس هم در این 
زمینه خوب عمل می کند و قهرمانی در پنج فصل اخیر گویای 
درک مناسب از کیفیت بازی حریفان است. مهم ترین عامل 
موفقیت سرخ پوشان در این فصل استفاده از بازیکن خلاقی 
چون وحید امیری، مهدی ترابی و حتی کمال کامیابی نیا بوده 
که به این تیم در کسب نتایج مناسب کمک می کنند. این 
بازیکنان می توانند جریان مسابقه را تغییر دهند و آهنگ بازی را 
به سود تیم خود کنند. در مقابل، تراکتور دچار افت محسوسی 
شده و البته که حداکثر تلاش خود را می کند تا با سرمربیگری 
»سولدو« بتواند در ورزشگاه آزادی پرسپولیس را متوقف کند اما 
مشکلات مدیریتی فراوان بخت این تیم را کم کرده است. محرم 
نویدکیا مربی جوان، بااخلاق و آینده داری است، البته او تجربه 
کافی را در اختیار ندارد. با وجود اینکه بازیکنان بسیار خوبی در 
این تیم حضور دارند ولی آرایش تیمی سپاهان عالی نیست و 
مسائل روحی- روانی نیز در موفقیت های این تیم تاثیر منفی 
گذاشته است. سرمربی تیم سپاهان نیاز به زمان دارد تا بتواند 
تیمش را به شرایط خوبی برساند. پیش از او فرهاد مجیدی در 
استقلال هم به مسائل حاشیه ای اهمیت می داد اما الان به دنبال 
بالابردن کیفیت فنی تیمش است. نویدکیا هم می تواند با رعایت 
اصول حرفه ای، سپاهان را به شرایط بهتری برساند و حدس 
می زنم نماینده اصفهان بتواند استقلال و پرسپولیس را در مسیر 
قهرمانی تعقیب کند با این حال نوسان سپاهان موقتی است و 

بدون تردید یکی از مدعیان قهرمانی باقی می ماند. 

فارس: معاون حقوقی باشگاه استقلال گفت: از دعوت 
کمیته انضباطی فدراسیون استفاده و استقبال می کنیم. فرشید 
سمیعی در خصوص دعوت فدراسیون فوتبال از دو باشگاه برای 
بررسی موضوع صدور بیانیه های اخیر اظهارداشت: از این فرصت 
مغتنم برای رسیدگی به تخلفات باشگاه رقیب استقبال می کنیم 
و می توانیم گزارش مبسوطی از موارد مرتبط را به مسئولان 
فدراسیون ارائه بدهیم. سمیعی اضافه کرد: رویکرد باشگاه 
استقلال پرهیز از تنش؛ تشنج و تمرکز بر فعالیت های مرتبط 
با ماموریت های باشگاه است اما مجموعه دیگری که به دلیل 
بحران ها و تنش های مدیریتی و بی ثباتی نگران بروز تغییرات 
است متوسل به رفتارهای غیرحرفه ای و غیراخلاقی می شود 
که طبیعتا باشگاه استقلال در این موقعیت نمی تواند از حقوق 
خودش دفاع نکند. معاون حقوقی باشگاه استقلال بیان داشت: 
از فرصت مغتنمی که فدراسیون فوتبال فراهم ساخته استقبال 
و استفاده می کنیم چون قطعا قرار است به تخلفات باشگاه رقیب 

رسیدگی شود. 

فوتبــالداخلــی

گفته می شود که بازیکن سابق آلمان برای خرید باشگاه 
دسته سومی ترکیه کوروم اف کی ابراز علاقه کرده است. مسعود 
اوزیل تا تابستان 2۰2۴ با فنرباغچه استانبول قرارداد دارد. این 
ملی پوش سابق آلمانی اکنون می خواهد بعد از پایان قرارداد با 
فنرباغچه وارد عرصه مدیریت ورزشی شود. »فنر« پس از ۱۹ 
هفته در این فصل چهارم است و ۱۴ امتیاز از صدر جدول عقب 
است. طبق گزارش بیلد گزارش این بازیکن ۳۳ ساله به زودی 
می تواند به عنوان مالک باشگاه نامی برای خود دست وپا کند. 
براساس این گزارش، اوزیل می خواهد باشگاه کوروم .اف .کی 

را تصاحب کند. پس از استعفای فاتح اوزجان، 
رئیس باشگاه دسته سوم ترکیه در هفته 
جاری، او اشاره ای به حضور اوزیل داشت 
و گفت: یک بازیکن مشهور دنیا از ترکیه 
علاقه مند به خرید این باشگاه است. این 

بازیکن قهرمان سال 2۰۱۴ جهان 
است. گفته می شود قیمت خرید 
این باشگاه 2۰ میلیون لیر ترکیه، 
معادل حدود ۱. ۳ میلیون یورو 
است. اوزیل که انتظار می رود 

سالانه حدود سه میلیون یورو 
در فنرباغچه به دست بیاورد، 

قصد دارد برنامه خــود را 
بعداز بازنشستگـــی از 
فوتبال تنظیـــم کند 
و خود را به عنوان مالک 
این باشگاه مطرح کند. 

بیــنالمــلل

فرشادفلاحتزاده
 کارشناس فوتبال 

سرمربی تیم فوتبال فولاد درخصوص اینکه برخلاف فصل 
قبل، امسال دست او برای انتخاب یازده بازیکن اصلی خالی 
است، پاسخ داد: به دلیل بسته بودن پنجره نقل وانتقالاتی، تیم از 
سال گذشته تاکنون تقویت نشده است. زمانی که شما بازیکنی 
داشته باشید که حتی بتواند دقایق کمی بازی کند، می توانید 
روی او حساب کنید. همه تیم های لیگ بازیکن جدید جذب 
کرده اند. نکونام ادامه داد: به نظر من به هواداران و کسانی که 
فولاد را دوست دارند، بابت بسته شدن پنجره تیم ما به آنها 

ظلم شد، چون این بسته شدن پنجره بی جهت بود، پنجره ما 
دیر باز شد و نتوانستیم اول فصل یارگیری خوبی داشته باشیم 
و بتوانیم با تمام قوا در بازی ها حضور پیدا کنیم. ولی به هر حال 
اتفاقی است که رخ داده و من با علم به این موضوع به فولاد آمدم. 
تیم من، تیم قابل احترامی است و این را نیز نشان دادیم. در 
هیچ کدام از بازی ها، چه دیدارهایی که بردیم و چه تنها باختی 
که داشتیم، چهره یک تیم بازنده و سرخورده را نداشتیم. ما 
زحمت کشیدیم و تلاش کردیم و توانستیم شرایط خوبی را 

در تیم حاکم کنیم و در این کار، به حمایت و تقویت تیم نیاز 
داریم. سرمربی فولادخوزستان تصریح کرد: وقتی مسابقات هر 
۴ یا 5 روز یکبار برگزار می شود و جام حذفی و در انتهای فصل 
نیز لیگ قهرمانان آسیا را در پیش داریم، باید تیم تقویت شود. 
ما به نیرویی نیاز داریم که بتواند بعضی جاها به ما کمک کند و 
بتوانیم از برخی بازیکنان کمتر استفاده کنیم تا آنها استراحت 
کنند و در مسابقات بعدی سرحال تر حاضر شوند. به هر حال 
اتفاقاتی است که افتاده و به اندازه کافی در مورد آن صحبت شده 
است. فقط این را می گویم که هواداران بدانند شرایط تیم چگونه 
است و تنها صحبت من با هواداران است چون واقعا به تیم فولاد 
خوزستان ظلم شد و نمی دانم بعدها دوستان چگونه می خواهند 

درباره بسته شدن پنجره تیم به مدت 2 سال جوابگو باشند. 

جواد نکونام: 

به »فولاد« بابت بسته شدن پنجره ظلم شد

آرمان ملی: هفته سیزدهم لیگ برتر در حالی امروز با انجام 
8 دیدار برگزار می شود که در حساس ترین دیدارها، آلومینیوم  
از استقلال تهران پذیرایی می کند و پرسپولیس به مصاف 

»تراکتور« می رود. 
 آلومینیوم اراک – استقلال 

یکی از حساس ترین مسابقه هفته سیزدهم رقابت های 
لیگ برتر میان تیم های استقلال تهران و آلومینیوم در اراک 
برگزار خواهد شد. مسابقه ای که با توجه به عملکرد هر 2 تیم 
در رقابت های لیگ برتر از جذابیت های ویژه ای برخوردار است. 
استقلالی ها که در بهترین شرایط خود در لیگ برتر به سر 
می برند و با ۴ پیروزی پیاپی مقتدرانه با 28 امتیاز در صدر جدول 
لیگ برتر قرار دارند کار سختی را مقابل حریف پرقدرت خود 
پیش رو دارند. استقلالی ها که تا به اینجای فصل، شکستی را 
تجربه نکرده اند برای ادامه روند شکست ناپذیری خود و همچنین 
نگهداشتن فاصله با پرسپولیس به پیروزی در این مسابقه نیاز 
دارند. شاگردان رسول خطیبی هم که در این فصل و تا پایان 
هفته یازدهم بدون شکست بوده اند به دنبال جبران شکست 
مسابقه قبلی خود مقابل صنعت نفت آبادان هستند و با توجه به 
آمار درخشان آنها در زمین خود مقابل استقلال تهران شانس 
زیادی را برای پیروزی دارند. آلومینیوم که با 2۱ امتیاز در رتبه 
چهارم جدول قرار دارد عصر دوشنبه کار سختی را مقابل حریف 

اوج گرفته خود در پیش دارد. 
 پرسپولیس- تراکتور 

پرسپولیسی ها که بعداز پیروزی مقابل سپاهان اصفهان در 
هفته دوازدهم لیگ برتر از آمادگی بالایی برخوردارند در مسابقه 

خانگی خود مقابل تراکتور تبریز به دنبال کسب پیروزی بازی 
خواهند کرد. شاگردان گل محمدی که اکنون با 25 امتیاز در 
فاصله ۳ امتیازی رقیب همشهری خود استقلال در رتبه دوم 
لیگ قرار دارند در تقابل با تیم انتهای جدولی تراکتور بیش 
از همیشه به ۳ امتیاز مسابقه خود نیاز دارند. در طرف دیگر 
تراکتوری که این فصل چهره  مدعی سال های گذشته خود را 
ندارد و با مربی کروات خود نیز نتایج چندان خوبی را به دست 
نیاورده است نمی خواهد پس از شکست مقابل ذوب آهن در 
هفته دوازدهم دومین شکست متوالی خود را نیز کسب کند 
و همین موضوع می تواند کار شاگردان گل محمدی را در 
تهران سخت کند. تراکتور اکنون با ۱۱ امتیاز از دوازده مسابقه 
در رتبه سیزدهم جدول حضور دارد. تیم های پرسپولیس و 
تراکتور در تاریخ رقابت های لیگ برتر تاکنون 2۶ بار به مصاف 
یکدیگر رفته اند که در این بین تراکتور ۹ بار و پرسپولیس ۱2 
بار به پیروزی رسیده اند و 5 دیدار 2 تیم نیز با نتیجه تساوی 
به پایان رسیده است. دیدارهای دو تیم در مجموع پرگل نبوده 
است و در 2۶ دیدار دو تیم 5۰ گل به ثمر رسیده است که سهم 
پرسپولیس 2۷ و تراکتور 2۳ گل بوده است. پرسپولیس در 
حالی روز دوشنبه میزبان تراکتور است که بیش از هفت سال 
است که در این ورزشگاه مغلوب تراکتور نشده است. یحیی 
گل محمدی در نشست خبری پیش از دیدار تیمش مقابل 
تراکتور در هفته سیزدهم لیگ برتر اظهارداشت: یک بازی 
خانگی را در پیش داریم که البته در همه بازی هایی که باید 
انجام بدهیم، تیم ما برای گرفتن سه امتیاز به میدان می رود 
و گرفتن سه امتیاز همیشه هدف اصلی ما بوده است. حریف 

روز دوشنبه ما، تیمی قابل احترامی است که هم برای مربیان و 
بازیکنان آنها و هم برای هواداران زیادی که دارد، احترام قائلیم، 
اما در این بازی هم هدف ما کسب سه امتیاز است. وی ادامه 
داد: بازی روز دوشنبه یک بازی حساس برای ما و مجموعه 
پرسپولیس است، چون باید روند پیروزی ها را دنبال کنیم و 
برای قهرمان شدن، مدعی اصلی باشیم. هر بازی و سه امتیازی 
که در پیش است، قدمی برای رسیدن به قهرمانی لیگ برتر است 
و قطعا روز دوشنبه با انگیزه ای بالا و آمادگی خوب که در تیم مان 
وجود دارد، وارد میدان می شویم. روند ما در هفته های اخیر، 
روند خوبی بوده است و شکل تیمی مان نسبت به شروع فصل 
بهتر شده و می خواهیم یک بازی خوب انجام بدهیم. »سولدو« 
هم در نشست خبری پیش از دیدار تیمش برابر پرسپولیس 
در هفته سیزدهم لیگ برتر فوتبال ایران اظهارکرد: در جدول 
می بینیم که پرسپولیس مدعی است. ما نتایج خوبی نگرفتیم 
و تلاش می کنیم بهتر بشویم. هر بازی شرایط خودش را دارد و 
می خواهیم بازی بهتری داشته باشیم و امتیاز بگیریم. او درباره 
وضعیت اخباری گفت: او با ما تمرین کرده و شرایطش بد نیست 
و باید با او صحبت کنم اگر آمادگی داشته باشد بازی می کند. 
به غیر از اخباری یکی 2 بازیکن ما مصدوم هستند و باید منتظر 

باشیم و ببینیم آیا می توانند بازی کنند یا خیر. 
 سپاهان مقابل پدیده 

سپاهان و پدیده مشهد در مجموع ۱۴ بار در لیگ برتر رو در 
روی هم قرار گرفته اند که در این رویارویی ها سپاهان ۶ و شهر 
خودرو چهار مرتبه طعم پیروزی را چشیده اند و چهار دیدار 
نیز با نتیجه تساوی به پایان رسیده است. در تقابل دو تیم 2۹ 
گل به ثمر رسیده است که سهم سپاهان ۱5 و شهرخودرو ۱۴ 
گل بوده است. از هفت تقابل دو تیم در مشهد، بیش از نیمی 
از دیدارها یعنی چهار دیدار با نتیجه تساوی به پایان رسیده 
است، ضمن اینکه تعداد بردهای سپاهان با 2 برد در تقابل های 
دو تیم در مشهد بیش از شهرخودرو است که یک برد خانگی 
مقابل سپاهان داشته است. آخرین و تنها شکست سپاهان 
مقابل شهرخودرو در مشهد مربوط به چهار فصل قبل است و 
پس از آن در سه دیداری که دو تیم در مشهد برگزار کرده اند 
دو تساوی و یک پیروزی برای سپاهان رقم خورده است. محرم 
نویدکیا در نشست خبری پیش از دیدار تیم های سپاهان و پدیده 
اظهارداشت: ما باید واقعیت را قبول کنیم که سه شکست متوالی 
داشته و یک مقدار از شرایط ایده آل مان خارج شدیم. بازی با 
پدیده برای ما خیلی بازی مهمی است و باید بگویم به این توجه 
نداریم که تیم پدیده آخر جدول است و این برای ما اهمیت دارد 

که با تیمی خوب و باانگیزه بازی داریم. 
 برنامه دیدارهای هفته 13:

پدیده ............................................................................... سپاهان
������������������������������������������� گل گهر  نفت  سلیمان  
مس  رفسنجان  ������������������������������������� نفت آبادان
����������������������������������������� نساجی مازندران هوادار
آلومینیوم اراک ���������������������������������������  استقلال

پرسپولیس ���������������������������������������������� تراکتور 
ذوب آهن ��������������������������������������������� فجرشیراز

فولادخوزستان ������������������������������������������ پیکان 

تقابل استقلالی ها در اراک! 

»تراکتور«»یحیی«رابهصدرمیرساند؟!

با وجود اینکه مسئولان کمیته ملی المپیک تاکید دارند 
انتخابات ۱۷ اسفند طبق برنامه ریزی صورت گرفته انجام 
می شود اما شائبه های تعویق انتخابات برخی از فدراسیون های 
ورزشی این شایعات را به وجود آورده که ممکن است انتخابات 
کمیته ملی المپیک هم سر موقع برگزار نشود. بهرام افشارزاده 
دبیرکل سابق کمیته ملی المپیک در خصوص انتخابات کمیته، 
ادغام بودجه کمیته و وزارت ورزش و حاشیه های کشتی 

پاسخگوی سوالات بود. 
 صحبت های زیادی در مورد تعویق انتخابات کمیته 

ملی المپیک مطرح شده شرایط را چطور می بینید؟
به نظر من عقب بیندازند درست نیست باید هرچه زودتر 
وضع فدراسیون ها مشخص و انتخابات کمیته برگزار شود البته 
سرپرستان هم در انتخابات باشند هیچ منعی ندارد. باید هرچه 
زودتر تکلیف مشخص شود تا بتوانند برای بازی های آسیایی و 
رویدادهای دیگر که سال آینده برگزار می شود، برنامه ریزی 

کنند. 
 عملکرد این دوره از هیــات اجرایی و کمیته ملی 

المپیک چطور بود؟
فکر می کنم »صالحی امیری« یک تنه همه کارها انجام 
می داد. یادمان باشد پاشنه آشیل بازی های آسیایی و المپیک 
سال آینده است. صالحی امیری در این مدت خوب کار کرده و 
در تامین بودجه هم فعالیت خوبی داشت اما مشاوران خوبی 

نداشت که به او ایده بدهند و کمک کنند. شما المپیک توکیو 
را با 2۰2۱ لندن مقایسه کنید حتی می توانید مقایسه ای هم 
در خصوص بازی های آسیایی 2۰۱۰ گوانگجو و 2۰۱8 جاکارتا 

داشته باشید. 
 وضعیت مدیریت حمید سجادی را در این 

مدت چطور می بینید؟
امیدوارم او کارش را خیلی محکم انجام 
دهد البته هنوز معاونـــت قهرمانی را معرفی 

نکرده است. 
 صحبت هایی در مـــورد حضور 

پــولادگر مطرح شده است. 
در ایــن خصوص وزیـــر با من صحبت هایی 
داشت من حتی خودم با پولادگر صحـبت کردم 

به او گفتـم بخند، با بچه ها صحبت کن، 
مــن خــودم همیشــه همین 
کار را می کــردم به ایــن نگاه 

نمی کردم دبیرکل هستم. با 
بچه ها، خبرنگاران رفیق بودم 

و همیشه مشورت می کردم. 
 با اعــلام لایحه 

بودجه مشخـص شد 
بودجه کمیتــه ملی 

المپیک و وزارت ورزش ادغام شده است این موضوع 
اعتراضات زیادی را به دنبال داشت نظر شما در این 

خصوص چیست؟
ادغام بودجه واقعا اشتباه است سال ها زحمت کشیده شد تا 
این بودجه جدا شود به خصوص خسروی وفا که زحمت کشید، 
با رفت وآمد زیاد توانستیم بودجه را جدا کنیم. یک کاسه کردن 
آن واقعا مشکل ساز است. ما با جداشدن بودجه راحت تر بودیم، 
وقت را تلف نمی کردیم و فرمولی وجود داشت که پول را 
می گرفتیم البته من خیلی دنبال پول نبودم اما زمانی هم وجود 
داشت که برای هزینه لباس، تهیه بلیت و اعزام کاروان نگران 
می شدم اما دغدغه ها مثل الان نبود چون ارزش دلار اینقدر 

بالا نرفته بود. 
موفقیـــت  شاهد  لندن  المپیـــک  در   
کشتی فرنگی بودیم اما حالا همان کشتی گیران 

علیـــه بنا انتقادات داشتند، نظتان چیست؟
من همیشه بــه »بنا« و تیم سر می زدم، نمی گذاشتم 
هر کاری می خواهند انجام دهند البته 
حرمت مرا هم داشتند. مــا نباید 
»بنا« و همین طور مربیان دیگر 
را رها کنیم. »بنا« استاد این 
کار و اسطوره مربیان است. 
متاسفانه ورزشکاران وقتی 
قهرمان المپیک می شوند 
زحمـــات دیگـــران را 
فراموش می کنند. بنا ۴ 
سال خانه اش نمی رفت. 

نباید »بنا« را رها کنیم

افشارزاده: »صالحی امیری« مشاوران خوبی نداشت

   توقف
دیدار 2 تیم واتفورد و تاتنهام برای دقایقی متوقف 
شد. در دقیقه 85 مسابقه یکی از هواداران حاضر 
در جایگاه ها دچار حمله قلبی شده و به همین خاطر 
بازی متوقف شد تا کادرپزشکی به وضعیت این هوادار 

رسیدگی کند. 

  اعتراض
ستاره های آرسنـــال در شبکه های اجتماعی به 
داوری جنجالی دیدار این تیم در مقابل منچسترسیتی 
اعتراض کردند. تصمیمات تاثیرگذاری که همه چیز را 
تغییر داد. از جمله: گل مشکوک من سیتی تا اخراج 

بازیکن آرسنال. 

        بهیادسردار
تیم مس کرمـــان در چارچوب رقابت های هفته 
دوازدهم لیگ دسته اول مقابل رایکای بابل با نتیجه 
دو بر صفر به برد رسید. بازیکنان مس کرمان برد مقابل 
رایکای بابل را به سردار شهید حاج قاسم سلیمانی 

تقدیم کردند. 

ت
شــ

سنو
عک

مدیران باشگاه های استقلال و پرسپولیس 
به کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال دعوت 
شدند. محسن بیاتی نیا کارشناس فوتبال در 

این خصوص صحبت کرد. 
 درباره احضار مدیران باشگاه های 

سرخابی چه نظری دارید؟
 داشتن برخی پست ها و مقام ها باعث شده 
تا افرادی خرده حساب های شخصی را در 
امور مختلف دخیل کنند. به جای آنکه بیشتر 
عمل کنیم و در راستای توسعه و پیشرفت 
گام برداریم به بیانیه نویسی روی آورده ایم. 
مسئولان و مدیران در زمان ارتکاب اشتباهی 
به جای آنکه درصدد رفع اشتباه برآیند به دنبال 
آن هستند تا با نوشتن بیانیه های مختلف، از 
اشتباه رخ داده فاصله بگیرند. بیان حقیقت 
تلخ است اما بهتر است واقعیت ها مطرح شوند 
و کسی خود را پشت حقایق مخفی نکند. با 
پنهان کاری به دنبال کسب مجوز حرفه ای 
بودیم و کار به جایی رسید که در خطر حذف 
مطرح ترین باشگاه های خود از لیگ قهرمانان 

آسیا هستیم. 
 در گذر زمان امـــکان رفع مشکلات 

پیش آمده وجود دارد
تمام ارکان مرتبط به کسب مجــوز حرفه ای 
بسیج شده اند تا سرخــابی ها از لیگ قهرمانان 
حذف نشوند و دلیل آن بی توجهی به حقایق 
است. اگر امور مربوطه بدون غلط و سالم 
اجرا می شد کار به اما و اگر کشیده نمی شد. 
پیگیری صحیح تمامی کارها خروجی مثبتی 
داشت و AFC یا هر نهاد دیگری نمی توانست 
موانعی در مسیر حضور نمایندگان کشورمان 
در مسابقات آسیایی قرار دهد. تکرار اشتباهاتی 
که در گذشته رخ داده و تقلید از راه های غلط به 
ضرر فوتبال ایران است و فرجام خوبی ندارد. 
تقلیدهای کورکورانه مردم را اذیت و دلسرد 
به فوتبال می کند. امیدوارم با پیش آمدن 
دردسرهای اخیر برای کسب مجوز حرفه ای 
AFC، در سایر امور مسیر هموار را انتخاب کنیم 
و اجازه ندهیم مشکلاتی که به راحتی قابل رفع 
هستند به دردسرهای عظیمی تبدیل شوند. 
تمامی اتفاقاتی که منجر به بیراهه رفتن فوتبال 
ایران شده با بررسی و رفع ایرادها قابل حل شدن 

است و می توان وضعیت را بهبود بخشید. 

گفـــتوگـــو

»زارعی« رئیس فدراسیون 
کوهنوردی شد 

ایسنا: رضا زارعی به مــدت چهـــار سال 
دیگر به عنوان رئیس فدراسیون کوهنوردی 
انتخاب شد. مجمـــع انتخاباتی فدراسیون 
کوهنوردی به ریاست بنیامین شکوه فر معاون 
امور حقوقی، مجلس و اســتان های وزارت 
ورزش و جوانان در آکادمی ملی المپیک برگزار 
شد. کیکاوس سعیدی دبیر کل کمیته ملی 
المپیک به عنوان نماینده کمیته ملی المپیک 
در مجمع حضور داشت. علی رغبتی مدیرکل 
دفتر برنامه ریزی و نظارت وزارت ورزش و 
جوانان هم در این مجمــع حضور داشت. در 
این مجمع رضا زارعـــی رئیس فدراسیون 
در چهار سال گذشتــه، با کسب  ۳8 رأی از 
مجموع 5۶ رأی مجمـــع به مدت چهار سال 
دیگر به عنوان رئیس فدراسیون کوهنوردی 
انتخاب شد. کاوه کاشفــی هم ۱8 رأی کسب 
کرد. سعید حاجی بگلــو، رضا زارعی تودشکی 
و کاوه کاشفی ۳ نامــزد واجد شرایط ریاست 
فدراسیون کوهنوردی بودند که حاجی بیگلو 
پس از تشکر از اعضای مجمــع از حضور در 

انتخابات انصراف داد. 

خارجازمستطیلسبز

 فعالیت بدنسازی بانوان اصفهانی 
ممنوع اعلام شد! 

مدیرکل ورزش و جوانان استــان اصفهان، 
مجموعه  زیر  رشته های  در  بانوان  فعالیت 
فدراسیون بدنسازی را ممنوع اعلام کرد. در 
شرایطی که طی سال های اخیر مجوز رسمی 
فعالیت بانوان در رشته های پاورلیفتینگ، 
فیتنس و مچ اندازی از سوی وزارت ورزش 
و جوانان صادر شده بود، مدیر کل ورزش و 
جوانان استان اصفهان در نامه ای به رئیس 
هیات بدنسازی این استان، هرگونه فعالیت 
بانوان در رشته های بدنسازی را ممنوع اعلام 
کرد. این ممنوعیت در حالی است که، بانوان از 
سال ۹2 مجوز حضور در کلاس های آموزشی 
و سمینارهای رشته بدنسازی را داشته اند و از 
سال ۹5 نیز می توانستند در رشته مچ اندازی به 
فعالیت حرفه ای بپردازند تا جایی که امسال اولین 
اعزام بانوان ایران به رقابت های آسیایی مچ اندازی 
انجام شد و بانوان ایران موفق به کسب عنوان 
سوم آسیا شدند. هم چنین سال گذشته نیز مجوز 
رسمی فعالیت بانوان در رشته پاورلیفتینگ 
از سوی وزارت ورزش و جوانان صادر شد و 
از سالجاری نیز بانوان فعالیت رسمی خود را 
در رشته فیتنس چلنج آغاز کردند. مشخص 
نیست که چرا این ممنوعیت مشخصا در استان 
اصفهان اعمال شده و آیا در سایر استان ها هم 
اجرایی خواهد شد یا خیر؟ پیگیرها از فدراسیون 
بدنسازی و پرورش اندام برای پیگیری چرایی 

این موضوع، بی نتیجه مانده است. 

خـــبر

محسن بیاتی نیا: 
  به جای پیشرفت، 

 بیانیه نویس 
شده ایم! 


